

# Sejs-Svejbæk Lokalråd



## Dagsorden til lokalrådsmøde onsdag den 13/08 2019 – Referat

<b>Tid og sted for ordinært møde:</b>	<b>Kl. 19.30 - 21.30 i Multihuset</b>
<b>Mødeleder</b>	Anders Koed
<b>Referent</b>	Aase I. Madsen
<b>Deltagere</b>	Anders Koed, Kasper Adelborg, Majbritt Holden Boye, Rasmus Würtz Nielsen, Daniel Lindvig, Gorm Falsig Pedersen, Jens Philipsen (suppleant) og Aase I. Madsen.
<b>Fraværende med afbud</b>	Majbritt Holden Boye
<b>Dagsorden</b>	<b>Referat</b>
<b>1. Godkendelse af dagsorden</b>	
<b>2. Korte meddelelser siden sidst</b>	
Formand	Intet nyt.
Næstformand	Intet nyt.
Kasserer	Intet nyt.
Sekretær	Intet nyt.
Henvendelser fra borgere og andre	Ingen henvendelser.
Nyt fra de politiske udvalg: <a href="#">Nærdemokratiudvalget</a> + <a href="#">Nyhedsbreve</a> <a href="#">Plan- og Vejudvalget</a> <a href="#">Klima- og Miljøudvalget</a>	
<b>3. Nyt fra arbejdsgrupperne</b>	Status
a) Natur	Ingen møder siden sidst. Workshop 26. juni om frivillige inden for det grønne område. Daniel, Majbritt og Aase deltog. De samme deltagere (plus evt. også Jens) deltager også i det opfølgende møde 5. september kl. 17-20. Daniel tjekker om vi er tilmeldt.
b) Klima og Miljø	Ingen møder siden sidst.
c) Plan og -vej	Pause/nedlagt
<b>4. Sager til drøftelse</b>	
a. "Ide og Programudvalg" for halprojektet. v. Gorm	Drøftet. Gorm vil gerne deltage i udvalget, han kontakter selv Rune Kristensen, der er udpeget som formand for udvalget.

b. Møde med Silkeborg Kommune d. 26. september, herunder revision af Kommuneplan. jf. mail 12/8	Vi kigger på tidligere hørings svar og prøver at tematisere drøftelsen til mødet. Temaer: Supercykelsti (med eller uden lys), ny jernbane, butiksområder/bytorv, evt. udvidelse af hundeskov. Afbud fra Jens. Daniel kontakter Morten Fogt vedr. jernbanen igen, Anders sender hans oplæg (møde 16.01.2019) til Jens.
c. 11. møde i Borgernetværket d. 4. september 13-15 i Voel. Jf. mail 12/8.	Tilmelding senest 29. august. Aase sender invitationen videre til ældreidræt.
d. Temamøde 24. september	Nærdemokratiudvalget inviterer kommunens lokalråd til temamøde
<b>5. Status vedr. igangværende sager, orientering</b>	
<b>6. Nyhedsbrev, PR og hjemmeside</b>	
a) Foreningsnyt. Hvilke aktuelle opfordringer kan medtages? v. Aase	
b) Presse/fotos	
c) <a href="#">Hjemmeside</a> og <a href="#">Facebook</a> , v. Majbritt	
<b>7. Næste møde</b>	
3. september kl. 19.30	
Dagsordenforslag	Revision af kommuneplan, herunder dialogmødet 26.9. med de byplanansvarlige
<b>8. Eventuelt</b>	